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خبار شهرستان ا

آغاز توزیع ۵۲۲ فقره جهیزیه به مددجویان 
کردستانی

عصر آزادی / سرپرس�تی س�نندج  : مدیر کل 
کمیته امداد اس�تان کردس�تان گفت: ۵۲۲ فقره 
جهیزیه به نوعروسان تحت حمایت کمیته امداد 

استان کردستان با همکاری سپاه اهدا می شود.
رضا طوسی در مراسم توزیع جهیزیه به نوعروسان 
تحت حمایت شهرس��تان دیوان��دره عنوان کرد: این 

نهاد در جهت کمک به س��نت حس��نه ازدواج هر س��اله اعتبارات وِیژه ای در نظر می گیرد. وی با 
اش��اره به اینکه در ۶ ماهه نخس��ت امس��ال ۵۵۴ فقره جهیزیه به نوعروسان تحت حمایت کمیته 
امداد استان کردستان اهدا شد، افزود: برنامه ریزی شده امسال ۱۲۰۰ فقره جهیزیه به مددجویان 
این نهاد اهدا شود. طوسی تصریح کرد: امروز ۱۴ فقره جهیزیه به نوعروسان تحت حمایت کمیته 
امداد شهرس��تان دیواندره اهدا ش��د. وی ادامه داد: امروز به صورت هم زمان در سراسر کشور ۲۰ 
هزار و ۳۱۳ فقره جهیزیه به نوعروس��ان تحت حمایت کمیته امداد و در قالب تفاهم نامه با س��پاه 
اهدا شد. مدیر کل کمیته امداد استان کردستان گفت: سهم استان کردستان از این تعداد جهیزیه 

۵۲۲ فقره است.

پیشبرد کیفی و کمی برنامه های ابلاغی در دستور کار 
مدیران قرار گیرد

عصر آزادی / سرپرستی اصفهان  : مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان اصفهان 
در چهارمین جلس�ه شورای اداری استان اصفهان بر پیش�برد کیفی و کمی برنامه های 

ابلاغی تأکید کرد. 
میثم مداحی ضمن تش��کر از تلاش های صورت گرفته که با دلس��وزی انجام می ش��ود تصریح کرد 
اولویت بندی فعالیت ها از جمله مس��ائل مهمی است که باید در سطوح مختلف سازمان ها انجام شود. 
مداحی در ادامه به لزوم افزایش دانش مدیران در اس��تفاده از س��بک های مدیریتی به منظور ارتقای 
عملک��رد کارکنان با محوریت رضایت، همکاری و انگیزه کارکنان در هم��ه ادارات تاکید کرد و افزود:  
کیفی کردن اقدامات هر حوزه عملکردی و تخصصی از جمله مسائل مهمی است که باید در تمام شئون 
اداری تسری یابد. وی با بیان اینکه سنجش عملکرد ادارات یکی از قوی ترین ابزارهای مدیریتی است 
که می توان به کمک آن، اطلاعات مورد نیاز از وضعیت هر اداره را به دست آورد افزود: هر فعالیتی باید 
امکان اندازه گیری داشته باشد تا ارزیابی آن تسهیل شود؛ بنابراین می بایست شرح وظائف و انتظارات 
مدیریت های تخصصی از هریک از رؤسای ستادی، رؤسای ادارات و کارشناسان مشخص و ابلاغ شود. 
وی هدفمند کردن توزیع اعتبارات و تسهیلات را از جمله برنامه های کیفی سازی حوزه های تخصصی 
برشمرد و افزود: یکی از برنامه های اعلام شده در بحث اشتغال اختصاص تسهیلات مشاغل خانگی به 
محصولات  استراتژیک دانش بنیان است که امیدوارم همه شهرستان ها در این حوزه اهتمام جدی داشته 
باش��ند. مداحی مسؤولیت دبیری کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری شهرستان ها توسط رؤسای ادارات 
شهرس��تان ها را متذکر شد و رصد اش��تغال را از جمله برنامه های مهم رؤسای ادارات در شهرستان ها 
دانست. وی ادامه داد: ارائه تحلیل های مناسب از وضعیت اشتغال هر شهرستان؛ موجب ارتقاء کیفیت 
جلس��ات اشتغال شهرستان  ها می شود که در این زمینه هم ستاد و هم ادارات شهرستان ها مسؤولیت 
دارند. این مقام مس��ئول ارزیابی دقیق از عملکرد شهرس��تان ها را حائز اهمیت برشمرد و تصریح کرد: 
ارزیابی های ادواری باید به صورت دقیق انجام شود تا بتوانیم تصویر روشن تری از مجموعه استان داشته 
باشیم. مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: یکی از اقدامات اولیه در این دوره از مدیریت تلاش و 
برنامه ریزی بهبود معیشت همکاران بوده است که تغییر رتبه پرداختی به همکاران در بین دستگاه های 
استان و بهبود وضعیت پرداختی از نتایج این پی گیری هاست. وی در ادامه اضافه کرد: برای جایگزینی 
نیروی انسانی تمام تلاش لازم انجام شده است که امیدواریم نتایج آن به زودی نمایان شود اما قبل از 
جایگزینی نیروی انسانی جدید لازم است بهره وری نیروی موجود افزایش یابد که یکی از ابزارهای آن 
ارزشیابی سالیانه کارکنان است و رؤسای ستادی و ادارات باید نسبت به این موضوع با دقت لازم عمل 
کنند. مداحی نقش مدیران شهرستان ها را در پیشبرد برنامه های ابلاغی یادآور شد و به مدیران و روسا 
توصیه کرد تا در تمام حوزه های تخصصی بر اساس مسؤولیت و وظیفه سازمانی خود ورود پیدا کنند و 
مدیریت لازم را اعمال نمایند. وی وحدت رویه و ایجاد فرم های مشابه برای ارائه گزارش های عملکردی 
را ضروری دانست و به مدیریت ارزیابی عملکرد مأموریت داد تا نسبت به تهیه فرم های مشابه عملکردی 
اقدام کند.  لازم به ذکر اس��ت؛ بر اس��اس تصمیم کمیته مدیریت عملکرد اداره کل مقرر شده است تا 

نسبت به برگزاری جلسات شورای معاونین در مناطق مختلف استان اقدام شود.

شهردار اصفهان خبر داد:

تکمیل ایستگاه مترو میدان امام علی)ع( تا سال 
آینده در صورت تامین منابع مالی 

عصر آزادی / سرپرستی اصفهان  :شهردار اصفهان از پیشرفت قابل توجه روند احداث 
ایس�تگاه مترو میدان امام علی )ع( خبر داد و تکمیل آن تا زمان مقرر )س�ال 1403( را 

مشروط به تامین منابع مالی لازم دانست.
علی قاسم زاده در بازدید از پروژه احداث ایستگاه میدان امام علی )ع( خط دو متروی اصفهان با 
اشاره به تسریع فرآیند تکمیل فاز نخست خط دو متروی حدفاصل ایستگاه دارک تا طوقچی گفت: 
بر اساس گزارش مسئولان و مهندسان پروژه، فرایند انجام کار خوب بوده و تأخیر چندانی نداشته 
اس��ت و به رغم تمام پیچیدگی های فنی و ش��رایط خاصی که این ایستگاه دارد، به نظر می رسد که 
این ایس��تگاه در زمان مقرر تعیین شده یعنی تا پایان س��ال آینده به اتمام برسد. او با بیان اینکه 
طبق پیش بینی ها تا شهریورماه ۱۴۰۳ شاهد حضور دستگاه تی بی ام در این ایستگاه خواهیم بود، 
افزود: برای این مهم منابع مالی لازم پیش بینی ش��ده است که اگر به موقع تزریق شود، به سرعت 
انجام کار کمک بس��یاری می کند. او موقعیت این ایس��تگاه از جنبه میراثی و تاریخی را از دیگر 
موضوع��ات مهم در این زمینه دانس��ت و تاکید کرد: ابتدا قرار بود این ایس��تگاه در مکان دیگری 
)کوچ��ه نمکی ابتدای خیابان ولی عصر )عج(( احداث ش��ود که در این نقطه در صورت انجام کار، 
شاهد تخریب بافت تاریخی و فرسوده بودیم، از این رو با مشورت سازمان میراث فرهنگی در زمان 
مدیریت وقت، در جانمایی ایس��تگاه به نقطه فعلی رسیدیم و هم اکنون نیز پروژه احداث ایستگاه 

متروی میدان امام علی )ع( با دقت و ظرافت خاص انجام می شود.
بهره برداری به موقع، در صورت تامین منابع مالی

رئیس ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان نیز در این بازدید اظهار کرد: در حال حاضر این ایستگاه 
بزرگ در زیر میدانی واقع ش��ده که حدود ۱۰ سال قبل اجرا شده و در این مسیر تمام ملاحظات 
میراثی و عمرانی موقعیت پروژه لحاظ می شود. محمد نورصالحی افزود: این پروژه تاکنون پیشرفت 
خوبی داشته است، اما پیشرفت کار نیازمند تامین منابع مالی مورد نیاز است تا پروژه تا سال آینده 
به بهره برداری برسد. او تاکید کرد: برای تحقق این هدف مهم، مدیریت شهری، مدیریت استان و 

وزارت کشور باید حمایت های مالی لازم را انجام دهند.
همیاری استانداری با مدیریت شهری

معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری اصفهان نیز در این بازدید با بیان اینکه تأمین منابع مالی لازم 
برای تکمیل خط دو مترو باید به صورت مفصل، دقیق و هماهنگ شده بررسی شود، گفت: تسهیلات 
بانکی، املاک و منابع دولتی از جمله منابع مالی برای این پروژه است که باید مورد بررسی قرار گیرد. 
مهران زینلیان افزود: در خصوص دریافت تسهیلات بانکی شایسته است مدیریت شهری و کارشناسان 
سازمان قطار شهری از تجربیات و مجموعه اقدامات مسئولان استانداری در مباحث مالی بهره مند شوند. 
او با اعلام اینکه هماهنگی با استاندار، تشریح اقدامات انجام شده و بررسی راهکارهای لازم در این باره 
طی روزهای آینده انجام می شود، اظهار کرد: استانداری اصفهان در مسیر احداث خط دو مترو همراه 

مدیریت شهری بوده و تا به سرانجام رسیدن آن، همیاری می کند.

چهارمین کلینیک سیار مشاوره کسب و کار سال 
جاری، در ناحیه صنعتی لاله آباد بابل برگزار شد

عصر آزادی / سرپرس�تی مازندران  :علی پور معاون صنایع کوچک شرکت شهرکهای 
صنعتی مازندران اعلام داش�ت: با برگزاری چهارمین کلینیک س�یار تخصصی مشاوره 
کس�ب و کار س�ال جاری در ناحیه صنعتی لاله آباد بابل، تعداد جلس�ات کلینیک سیار 

کسب و کار در استان مازندران از آغاز فعالیت تاکنون، به بیست جلسه رسیده است.
کامران علی پور گفت: کلینیک س��یار تخصصی کس��ب و کار ویژه شهرکها و نواحی صنعتی در 
اس��تان مازندران، حرکت بس��یار خوبی در جهت رفع کاس��تیها و نقایص روند تولید و کارآفرینی 

محسوب می گردد.
 معاون صنایع کوچک ش��رکت ش��هرکهای صنعتی مازندران تصریح کرد: بهره گیری بهینه از 
دانسته های گرانبهای مشاوران کارآمد که دارای علوم جدید و تجارب اجرایی ارزنده ای هستند، 
ش��رایط مناس��بی را برای واحدهای صنعتی فراهم خواهد نمود تا با استفاده از این توانمندیها به 

عملکرد مجموعه خود بهبود بخشند.
گفتنی اس��ت، در بیستمین کلینیک سیار تخصصی کسب و کار استان با حضور ۴ کارشناس و 
مشاور کسب و کار در حوزه های مختلف مرتبط با تولید، مشکلات ۱۳ واحد تولیدی ناحیه صنعتی 

لاله آباد بابل مورد بررسی و ارائه رهنمودهای لازم قرار گرفت. 

خبر

عصرآزادی/ س�رویس شهرس�تانها: نخستین 
نشس�ت دبیران و هیئت های اجرائی و روس�ای 
دفاتر ش�عب خانه های کارگر مناطق ش�مالغرب 
کش�ور با حضور علیرضا محج�وب دبیرکل خانه 
کارگر جمهوری اس�لامی ایران و حس�ن صادقی 
رئیس اتحادیه پیشکس�وتان جامعه کارگری در 
محل س�الن کنفرانس خانه کارگ�ر تبریز برگزار 

گردید.
در این نشست همچنین از ۵ واحد نمونه امور اعضای 
خانه کارگر در ش��مالغرب کش��ور با اهدای لوح تقدیر 
تجلیل شده و احکام فعالیت مسئولان امور اعضای خانه 
کارگر شهرستانهای مراغه و هریس در آذربایجان شرقی 

اهدا گردید.
فعالیت های خانه کارگر باید به درستی تبلیغ و 

مخاطبان با آنها آشنا شوند
دبیرکل خانه کارگر در این نشست با اشاره به برنامه 
منطق��ه ای کردن فعالیت های این نهاد کارگری، آن را 
زمینه س��از تحول در امور و توسعه تشکیلاتی خواند و 
گفت: خانه کارگر با منطقه ای کردن  فعالیت های خود 
در سطح کشور در تلاش است بستری برای ارائه خدمات 
بیشتر فراهم آورد. "علیرضا محجوب" این اقدام را از برنامه 
های جدی خانه کارگر برشمرد و افزود: برنامه منطقه ای 
کردن فعالیت ها که با پیشهاد شورای شهرستانها ابلاغ 
و اجرایی ش��د از تصمیمات مهم تشکیلاتی برای ایجاد 

تحول و پیشرفت برای امور به شمار می رود.
وی ب��ا بیان اینکه با منطقه ای کردن فعالیت ها باید 
سطح حوزه کاری در سطح شهرها به طور قابل ملاحظه 
ای افزای��ش پی��دا کند اظهار داش��ت: قطعاً با توس��عه 
تشکیلاتی در سطح کش��ور امکان سرکشی و پیگیری 
امور از س��وی س��تاد مرکزی در این سطح امکان ندارد 
لذا با منطقه ای کردن فعالیت ها این امکان به ش��کل 

جدیدی فراهم می گردد.
محج��وب، برگزاری منظم جلس��ات منطق��ه ای را 
خواس��تار شد و اضافه کرد: قطعاً توجه به آموزش یکی 
از ضروریات لازم برای اجرایی نمودن منطقه ای کردن 

فعالیت هاست که باید با جدیت مورد توجه قرار گیرد.
دبیرکل خانه کارگر کشور یکی دیگر از مشکلات این 

نهاد کارگری را در بحث تبلیغات و معرفی تش��کبلانی 
دانست و یادآور شد: متاسفانه ما نمی توانیم اهداف کاری 
و فعالیت های خود را به درستی تبلیغ و مخاطبمان را 
با آن آشنا س��ازیم. وی بیان کرد: باید تمام کسانی که 
به نوعی از خدمات خانه کارگر بهره می گیرند در کنار 
دریافت خدمات با اهداف تشکیلاتی و ضروریات فعالیت 
های این نهاد کارگری به دفعات آش��نا شده و برای این 

تبلیغات از تمام شیوه ها استفاده گردد.
تبری�ز در آموزش های کوتاه مدت رایگان رتبه 

اول کشوری را کسب کرده است
دبی��ر اجرایی خانه کارگر آذربایجان ش��رقی نیز در این 
نشس��ت  با اشاره به روند رو به رشد فعالیت های این نهاد 
کارگری در سطح استان در عضوگیری و تمدید عضویت 
نسبت به سال گذش��ته گفت: در ۶ ماهه اول سال جاری 
۳ هزار و ۲۲۶ تمدیدی و ۲ هزار و ۷۰۱ عضو جدید و نیز 
۲ هزار نفر عضویت هوادار در خانه کارگر آذربایجان شرقی 
داشته ایم که نسبت به س��ال گذشته آمار خوبی است و 
افزایش ۱۰۰ درصدی داشته ایم و در امر آموزش های کوتاه 

مدت رایگان نیز رتبه اول کشوری را کسب کرده ایم.

"کریم صادق زاده تبریزی" یکی از برنامه های س��ال 
جاری خانه کارگر در سطح استان را توسعه فعالیت های 
امور اعضا در شهرستانها عنوان کرد و افزود: در راستای 
توسعه تشکیلاتی و بر اساس سیاست های خانه کارگر در 
حال حاضر در ۱۰ شهرستان آذربایجان شرقی مسئولان 
ام��ور اعضا فعال هس��تند ک��ه با صدور اح��کام جدید 
شهرس��تان های هریس و مراغه این تعداد به ۱۲ مورد 
افزایش می یابد. رئیس شورای هماهنگی دبیران اجرایی 
و مسئولان امور اعضای خانه های کارگر شمالغرب کشور 
در پایان با تأکید بر اینکه فعالیت های این شورا نیز در 
چارچوب سیاست های ابلاغی و با مشارکت تمام اعضا 
پیگیری می ش��ود اضافه کرد: یک��ی از برنامه هایی که 
با همفکری دبیران اجرایی شمال غرب کشور پیگیری 
ش��د بحث آگاه سازی نمایندگان شمالغرب در مجلس 
در خصوص مس��ائل لایحه برنامه هفتم توسعه بود که 
در آذربایجان ش��رقی جلسات متعددی را با نمایندگان 

استان برگزار کردیم.
هدف خانه های کارگر برداش�تن باری از دوش 

قشر زحمتکش کارگری است

رئی��س اتحادیه پیشکس��وتان کارگری نی��ز در این 
نشس��ت در س��خنانی تحول و متفاوت بودن از قبل را 
لازمه ماندگاری تشکیلاتی دانست و گفت: هر تشکلی 
برای پویایی خود باید همواره به این موضوع توجه داشته 

و آن را استمرار ببخشد.
"حسن صادقی" با اشاره به ویژگی های فعالیت خانه 
کارگر افزود: خانه کارگر تنها به دنبال خدمت به قش��ر 
کارگری و بازنشستگی است و سایر تشکل ها را نه تنها 
رقیب خود نمی داند بلکه معتقد اس��ت باید از هر نهاد 
صنفی که فعالیتش منجر به کاهش مش��کلات جامعه 
کارگری و بازنشستگی شود حمایت کرد چرا که همانا 
هدف ما برداشتن باری از دوش این قشر است پیگیری 

خواهد کرد.
وی با تأکید بر اینکه فعالیت ها در خانه کارگر باید به 
گونه ای باشد کارگران از عضویت در این نهاد کارگری 
احس��اس غرور کنند ادامه داد: باید با فعالیت های خود 
اعتماد میان اعضا را فراهم آوریم و همین اعتماد، خود 

چسبندگی برای عضویت فراهم می کند.
رئیس اتحادیه پیشکسوتان جامعه کارگری با تأکید 
بر اینکه خدمت بی منت باید سرلوحه امور باشد اظهار 
داشت: در حال حاضر به لحاظ اقتصادی شرایط خوبی 
برای این قش��ر وجود ندارد به طوری که ۶۷ درصد این 
قشر دچار فقر مطلق هستند گرچه طبقه شاغل شرایط 

بهتری نسیت به بازنشسته ها دارند.
صادق��ی یکی از معض��لات این ح��وزه را عدم اطلاع 
درس��ت از واقعیات موجود عن��وان کرد و گفت: باید به 
درس��تی معضلات را به گوش کارگران برسانیم چرا که 
ب��ه دلیل همین ع��دم اطلاع قدرت تش��خیص از آنان 
سلب شده اس��ت. شایان ذکر اس��ت پس از سخنرانی 
مصطفی نژاد دبیر اجرایی خانه کارگر آذربایجان غربی، 
مقدم دبیر اجرایی خانه کارگر استان اردبیل، هر یک از 
مسئولان امور اعضای شهرستان های شمالغرب کشور 
به بیان نقطه نظرات و مش��کلات کاری پرداختند که از 
سوی دبیرکل خانه کارگر و رییس اتحادیه پیشکسوتان 
کارگری پاس��خ های لازم ارائه شده و مقرر گردید این 
نشست به صورت فصلی در یکی از استان  های آذربایجان 

شرقی، آذربایجان غربی و اردبیل برگزار شود.

 عصر آزادی / سرپرستی گیلان: رئیس شورای 
شهر رشت گفت: معتقدم باید به شهردار اعتماد 
کرد و یقینا وقتی ش�هردار به دنبال اجرای این 
پروژه اس�ت تمامی جوانب را بررسی کرده و ان 
ش�اا با اجرای پروژه س�رمایه گذاری ، وضعیت 
تالاب رش�ت رو به بهبود و به قطب گردشگری 

رشت تبدیل شود.
محمد حس��ین واثق کارگرنیا  در جلس��ه مشترک 
کمیس��یون های حمل و نقل ، عمران و شهرس��ازی 
ش��ورای رشت در ساختمان جلسات شورا با اشاره به 
وضعیت تالاب عینک رشت اظهار کرد: تالاب عینک 
رش��ت یک ظرفیت بالقوه است که در صورت اجرای 
برنام��ه های مناس��ب می تواند در آین��ده نزدیک به 
قطب گردشگری در رشت تبدیل شود. محمد حسین 
واثق کارگرنیا به اس��تخر لاهیجان اشاره کرد و گفت: 
استخر لاهیجان به واسطه اقدامات خوب انجام شده 
در کنار دیگر مواهبی که در آن ش��هر  وجود دارد به 

یک قطب گردش��گری تبدیل شده است 
و  با وجود آنکه تالاب عینک رش��ت یک 
موهبت خ��دادادی و طبیعی  و به لحاظ 
پهنه بس��یار بزرگتر از اس��تخر لاهیجان 
است ، متاس��فانه به دلیل بی توجهی ها 
و عدم زمان بندی مناس��ب  در ش��رایط 
نامناس��بی ق��رار دارد. وی ب��ه آب نمای 
موزیکال بوس��تان ملت رشت اشاره کرد 
و گف��ت: در س��ال های گذش��ته هزینه 

هنگفت��ی برای ای��ن آب نما پرداخت ش��د و در همان 
س��ال نیز موجب جذب گردش��گران گردید و در کنار 
جذب گردشگر به مکانی به منظور گذران اوقات فراغت 
ش��هروندان نیز تبدیل شده بود اما متاسفانه مدتهاست 
که بلااس��تفاده به حال خود رها شده است. وی با اشاره 
به اینکه تالاب عینک رش��ت به لحاظ زیست محیطی 
درگیر آلودگ��ی های فراوانی بود افزود: با لایروبی انجام 
شده بخشی از  آلودگی تالاب برطرف شده است و بنده 

معتق��دم که در صورت ب��ی توجهی و رها 
کردن مجدد تالاب ، دوباره هزینه های که 
برای لایروبی این تالاب انجام شده است نیز 
راه به جایی نمی برد و  بهتر است با لایحه 
اجرای پروژه س��رمایه گذاری تالاب عینک 
رشت موافقت شود. رئیس شورای اسلامي 
شهر رشت با اشاره به اینکه بنده پیشنهاد 
می کنم که با نگاه مثبت به حضور سرمایه 
گذار و اجرای پروژه تالاب عینک رشت نگاه 
کنیم تصریح کرد: بنده معتقدم باید به شهردار اعتماد 
کرد و یقینا وقتی ش��هردار به دنب��ال اجرای این پروژه 
است تمامی جوانب را بررس��ی کرده و ان شاا با اجرای 
پروژه سرمایه گذاری  تالاب رشت رو به بهبود و به قطب 

گردشگری رشت تبدیل شود.
شهروندان در انتظارند تا تالاب عینک از این 

وضعیت خارج شود 
کارگرنیا با تاکید به اینکه شهرداری رشت سالها بود 

که در س��ایه حرکت می کرد افزود: رش��ت تشنه کار 
اس��ت و خوشبختانه شورای ششم فردی را به عنوان 
ش��هردار انتخاب کرد که ش��جاعت کار کردن را دارد 
و ش��هروندان نیز در انتظارند تا بالاخره تالاب عینک 
رش��ت از این وضعیت خارج ش��ده و برای شهرشان 
آورده های��ی را رقم بزند. وی با بیان اینکه با موافقت 
اعضای شورا طی دو هفته لایحه پروژه سرمایه گذاری 
تالاب را مسکوت گذاشته شد بیان کرد: شورای ششم 
رشت در تلاش است تا چندین کار ماندگار در رشت 
اجرای��ی کن��د و معتقدم در این نشس��ت ها مباحث  
مال��ی مورد نیاز  ش��هرداری پیرام��ون  اجرای پروژه 
تالاب عینک را بررسی کنیم و ان شاا بتوانیم این مهم 
را به س��رانجام برسانیم.در این جلسه به مناسبت فرا 
رس��یدن هفته نیروی انتظامی از محمد حسین واثق 
کارگرنیا رئیس ش��ورای اسلامي شهر رشت به عنوان 
پیشکسوت ناجا  توسط کمیسیون های حمل و نقل 

عمران و شهرسازی شورای رشت تجلیل شد.

رئیس شورای شهر رشت: 

نگاه مثبت به جذب سرمایه گذار در اجرای پروژه تالاب عینک 

عص�ر آزادی / سرپرس�تی س�نندج  : مهدی 
رمضان�ی مع�اون سیاس�ی، امنیت�ی اس�تاندار 
کردس�تان گفت: رویکرد جش�نواره محصولات 
کش�اورزی، عاملی ب�رای معرف�ی ظرفیت های 
استان، رونق تولید و رشد صادرات و راهی برای 

دستیابی روستاها به اقتصاد پایدار است.
رمضانی در اولین جشنواره گردو که با حضور جمعی 
از مس��ئولان، اس��تان های غرب کش��ور و با استقبال 
پرشور مردم در روستای شوی از توابع شهرستان بانه 
برگزار شد، از مسئولین استانی و شهرستانی سازمان 
جه��اد کش��اورزی در برپای��ی جش��نواره محصولات 
کشاورزی نظیر توت فرنگی، گل محمدی، گردو، انار 

و دیگر محصولات زراعی و باغی قدردانی کرد.
وی با اشاره به اهمیت برگزاری جشنواره محصولات 
کشاورزی و تأثیر آن در معرفی پتانسیل های خدادادی 
این منطقه، بیان کرد: جشنواره محصولات کشاورزی 

از جمله گردو با هدف معرفی ظرفیت های کشاورزی و 
باغداری استان و حرکت به سمت بهینه سازی کاشت 
و فروش این محصولات و نیز جلب توجه مس��ئولان 
دولتی برای تقویت اعتبارات حوزه کشاورزی با عنایت 
به زیرساخت های مستعد کردستان، برگزار شده است. 
وی به موهبت های خدادادی این منطقه گریزی زد و 
افزود: رویکرد جشنواره محصولات کشاورزی و باغی 
عاملی برای معرفی ظرفیت های اس��تان، رونق تولید 
و رش��د صادرات و راهی برای دس��تیابی روستاها به 
اقتص��اد پایدار اس��ت. رمضانی اضافه ک��رد: قدمت و 
غنای فرهنگی مردم اس��تان و س��ابقه هنردوس��تی، 
مهم��ان نوازی و دلاوری کردها در همه ادوار تاریخی 
و صح��ه گذاردن بر این موضوع توس��ط رهبر معظم 
انقلاب با معرفی اس��تان کردستان به عنوان »استان 

فرهنگی و مردمان هنردوست« تجلی یافته است.
وی اف��زود: همی��ن خصوصیات ممتاز باعث ش��ده 

ک��ه مردم عزیز کردس��تان علیرغم هجمه دش��منان 
در برگ��زاری مراس��م های فرهنگ��ی و اجتماعی، در 
س��ال جاری به صورت گس��ترده تر و ب��ا کیفیت تر از 
قبل در مراس��م های اخیر به مناس��بت هفته وحدت، 
با حضور پر ش��ور خود بار دیگر حماس��ه ای بی بدیل 
آفریدن��د و ب��ا آرمان های امام راح��ل )ره(، رهبری و 
ش��هدا بیعت کردند. معاون سیاسی، امنیتی استاندار 

کردستان خاطرنشان کرد: حضور آحاد مردم همراه با 
مسئولان در مراسم هایی که به مناسبت هفته وحدت 
و ماه مولود، نظیر مراسم »قه لای رحمت« در مریوان 
با شرکت ۳۰ هزار نفر، »مهمانی امت احمد )ص(« با 
شرکت بیش از یکصد هزار نفر در سنندج، »جشنواره 
موس��یقی س��نه ویژه اقوام ایرانی«، با حُسن میزبانی 
مردم ش��ریف استان در س��ایر مراسم ها و مناسبت ها 
که با حضور هزاران نفر در شهرها و روستاهای استان 
برگزار ش��ده اس��ت، افتخاری دیگر بر تارک مردمان 
ش��ریف و غیور این اس��تان ثبت ش��د. گفتنی است؛ 
این جش��نواره به منظور ارائه روش های علمی و نوین 
کاش��ت و پیوند گردو معرفی ارق��ام برتر گردو تولید 
محصول سالم و توس��عه بازارهای صادراتی با حضور 
استان های ایلام، لرستان، کرمانشاه، مرکزی، همدان، 
زنجان، آذربایجان غربی و کردستان در شهرستان بانه 

برگزار شد.

معاون سیاسی، امنیتی استاندار کردستان عنوان کرد :

تاثیر جشنواره محصولات کشاورزی بر اقتصاد پایدار روستایی

منطقه ای کردن فعالیت ها از ضروریات توسعه تشکیلاتی است
دبیر کل خانه کارگر در نخستین نشست دبیران اجرایی شمالغرب کشور در تبریز تاکید کرد؛

در جلسه شورای برنامه ریزی و توسعه آذربایجان شرقی تأکید شد:

ضرورت تلاش برای جذب حداکثری اعتبارات
استاندار آذربایجان غربی:

رویکرد دولت سیزدهم استفاده از فرصت های نهفته در مرزهاست

استاندار آذربایجان شرقی بر ضرورت همدلی و هم افزایی 
برای جذب حداکثری اعتبارات برای استان تأکید کرد.

عابدین خرّمدرشش��مین جلسه ش��ورای برنامه ریزی و توسعه 
اس��تان با تأکید ب��ر ارائه آمار ب��ه روز در حوزه های مختلف برای 
تصمیم گیری صحیح و متناس��ب با نیاز اس��تان گفت: جلس��ات 
شورای برنامه ریزی و توسعه استان بر پایه اظهارنظر های اعضای 
ش��ورا منتج به نتیجه می ش��ود و ب��ر مبنای آن ه��ا برنامه ریزی 
می ش��ود به همین علت اگر این اظهارنظر ها بر اس��اس اطلاعات 

متقن و دقیق نباشد، به یقین ماحصلی نخواهد داشت و پایه های توسعه استان از بنا سست خواهد بود.
وی افزود: مصوبات جلسه شورای برنامه ریزی استان باید زیربنای واحدی داشته باشد و اگر به تجدیدنظر 
هم نیاز باش��د باید بدون اغماض و چشم پوش��ی با مش��خصات دقیق، معیار های درس��ت و چارچوب صحیح 

اقدام شود.
وی اضافه کرد:  ش��یوه و روش های ارائه مستندات در شورای برنامه ریزی هم باید اصلاح شود به طوری که 
طرح ها برای ارائه بهتر، لازم اس��ت ابتدا به دبیرخانه ش��ورا ارسال شود و در اختیار اعضای جلسه قرار گیرد 
و س��پس در صحن ش��ورا ارائه شود تا با پشتوانه فکری لازم، رعایت ضوابط و مقررات قانونی و بحث وبررسی 

مبسوط به تصویب برسد.
اس��تاندار آذربایجان ش��رقی با اشاره به پیشرفت های ارزشمند به دس��ت آمده در عرصه های مختلف استان 
 در دولت س��یزدهم افزود: باید همه دست به دس��ت هم دهیم تا طرح های توسعه ای استان با سرعت بیشتری

پیش رود.

استاندار آذربایجان غربی گفت: رویکرد دولت سیزدهم 
اس�تفاده از فرص�ت های نهفت�ه در مرزها برای توس�عه 

همکاری ها و مبادلات مرزی با کشورهای همسایه است.
به گ��زارش رواب��ط عموم��ی اس��تانداری آذربایج��ان غربی، 
محمدصادق معتمدیان صبح امروز در جلسه شورای ساماندهی 
مبادلات مرزی اس��تان ب��ا تاکید بر ارائه خدم��ات حداکثری به 
مردم در پایانه های مرزی آذربایجان غربی، افزود: با آماده سازی 
زیرس��اخت ها و رفع بی نظمی ها در پایانه های مرزی اس��تان، 

روند تردد مردم از مرزها تسهیل شود.وی همچنین با بیان اینکه دستگاه های متولی به وظایف قانونی خود در 
پایانه های مرزی عمل کنند، خاطرنشان کرد: هرگونه تغییرات در زیرساخت های مرزی جهت رونق مبادلات 
مرزی، در هماهنگی با طرف مقابل در کش��ور همس��ایه انجام شود.اس��تاندار آذربایجان غربی به فراهم شدن 
شرایط تجارت منطقه ای در مرزهای استان در سایه امنیت پایدار نیز اشاره کرده و افزود: برنامه جدید دولت 
س��یزدهم، توس��عه بازارچه های تجارت خرد مرزی برای بهره مندی مرزنش��ینان از مزایای این بازارچه های 
مرزی است.معتمدیان همچنین با اشاره به طرح راه اندازی سه بازارچه مرزی جدید در آذربایجان غربی، اضافه 
کرد: با جدیت پیگیر بازگش��ایی مرزها و ایجاد مبادی مرزی جدید در آذربایجان غربی هستیم و پیشنهاد راه 
اندازی بازارچه های مرزی کیله شین در سردشت، قاسم رش در میرآباد و پیراحمدکندی در چالدران تهیه و 
جهت تصویب تقدیم هیأت دولت می شود.وی در ادامه با اعلام اینکه مرزها محل عبور بوده و توقف در پایانه 
های مرزی بی معنی است، افزود: با اقداماتی چون تعامل بیشتر دستگاههای متولی، محوطه سازی و تسهیل 

روند تردد، می توان شاهد کاهش توقف کامیون و مسافرین در مرزهای استان بود.
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